
 
 

 

          
 
 

 
 

Dagsorden / Referat   

Bestyrelsesmøde den 12. sept 2024 – kl. 17.00 
 

Deltagere:   
Bestyrelsesmedlemmer: Morten (Formand) – Bjarne Boe (Næstformand) - Gunner (Kasserer og 

Havnekontor) - Søren (Bestyrelsesmedlem) – Jan (Bestyrelsesmedlem) 

Bestyrelse suppleant: Jes er første suppleant og Per er anden suppleant  

Sekretær: Jette   

Fraværende: Ingen 

 
Referatet er skrevet ind med rødt 
 

1. Gennemgang af Skriftlig oplæg fra Simon vedr. vedtægter, regulativer mv.  

Super flot oplæg udarbejdet af Simon som blev meget grundig gennemgået og drøftet/tilrettet – 

også med deltagelse af vores bogholder.  

2. Gennemgang af sidste mødes referat 

3. Havnen 

• GD/Orientering vedr. tyveri, erstatning og genkøb.  

Forsikringsselskabet har virkelig behandlet os godt. De har indvilget i at erstatte det fulde beløb til 

køb af nye stole, produceret specielt til os.  Bliver leveret i uge 48. Der er bestilt 5 stk mindre end 

vi havde før, til gengæld er der bestilt 20 stk klapstole, så vi i alt har 150 stole. 

De bliver brændemærket med Ry Marina, og der vil blive skiltet med det. 

4. Korrespondancer til og fra Ry Bådlaug / Ry Marina siden sidste møde: 

•  

5. Punkter til drøftelse og evt. beslutning: 

• GD/Legeplads/eksperimentarium ved søen – svar fra vores ansøgning til 

Brugsforeningen Tryg – Ry Puljen. – se bilag.  

Super fin tilbagemelding fra Tryg, med masser af forslag til steder vi kan søge midler. Men Tryg vil 

ikke være med til at finansiere for projekt med udvikling af ideerne og beskrivelse. Vi går i tænke 

Box om der videre forløb. 

• GD/Forslag om opsætning af video overvågning ved tre indgange.  

 



 
 

 

 

 

 

 

 

Vi vedtager at opsætte videoovervågning, som optager bevægelse på de 3 sider af huset 

fra midnat til morgen. 

 

6. Evaluering af arrangementer og planlægning af kommende 

• Velkomstarrangement for nye medlemmer.  

Mange rosende ord vedr. arrangementet. Også stor ros til Britta og holdet for det store arbejde. 

• GD/Standerstrygning søndag den 27. oktober kl. 10  

7. Kommende måneds opgaver 

Der bliver udsendt en spørgeskemaundersøgelse vedr. den nye belægning på bro C. 

•  

8. Regnskab, budget Bevillings- og beslutningssager 

•  

9. Bordet rundt / Evt. 

Per Walther planlægger sammen med Bjarne Boe at afholde en klubaften med et foredrag i januar 

måned. 

•  

10. Næste møder: 

• 10. oktober kl. 17.00 med udvalgsformænd.  

11. Godkendelse af referat 

 

 

 


